
Protokoll – styremøte 

 

Til : Styret - VTSK 
Fra : Christopher Fevang 
Kopi : Vara 
Tid : Tirsdag 7.mars 2023 
Sted : Idrettens Hus, Stadionveien 5, 3214 Sandefjord 
Møtenr : Styremøte nr 10, 2021-2023/VTSK 

Til stede: Christopher Fevang, Bjørnar Pettersen, Dag Nielsen, Pia Groven-Robertsen (Teams) Aud 
Torild Stensrød 

Ikke møtt: Johnny Mortensen, Christian Berg, Hanne Bakke Arvesen, John Haagen Gjems 

 

 

Sak nr. 35, 2021-2023/VTSK – GODKJENNING AV PROTOKOLLER 
Kort om saken: Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte 
 
Vedtak: Godkjent 

Orientering fra gren 
Hopp:  
Solan i helga Resultatmessig bra med 3.plass lag. 7-8 utøvere. Stilte 2 lag. Veldig bra 
Hovedlandsrenn helgen før. 3.plass lag der også 
Sliter litt med rekruttering. Stabil og bra sesong. 40 utøvere i Hasselbakken. Fullført KM for 14 og 15-
åringer.  
Bra deltakelse på Norgescup med gode resultater.  
 

Langrenn:  
Hovedlandsrenn 
Veldig bra gjennomført HL av IL Varden Meråker.  
Spennende med første forsøk på felles smøreopplegg for alle løpere. Stor belastning på frivillige 
(foreldre) og svært lange dager, men resultatet ble bra etter enkelte justeringer.  
Fungerte veldig bra med våre faste ressurspersoner på stadion.  
Totalt 32 løpere på HL, men sykdom resulterte i 29 aktive som gjennomførte HL.  
Mange gode resultater i HL, både i stafett med våre lag samt at vi fikk med løpere videre fra prolog i 
alle klasser på fredagens sprint og gjorde gode resultater også i Langrennscross og klassisk 
individuell.  

Norgescup 
Godt gjennomførte renn x 3 så langt med bra organisering og godt samarbeid på tvers av klubber i 
krets.  
Gode resultater i flere av klassene. 

 

 



Terminliste og renngjennomføring 2022/2023 
Mange godt gjennomførte arrangementer i årets sesong.  
Stort sett bra oppslutning om renn (gjennomgått i forrige styremøte), med unntak av Ivrig/Botne som 
fikk svært få deltagere dessverre.  
Ingen antydning til at det er mindre oppslutning om renn i Telemark enn i Vestfold slik vi opplevde 
tendenser til i korona-sesongene vi har lagt bak oss 
Mange gode arrangører med god kontroll på gjennomføring.  

KHUS 
Spennende stafett i Oslo førstkommende helg. 
VTSK stiller med to sterke lag, og det har vært svært jevnt i uttaket spesielt i G15 og G16.  
Manglet konkrete uttaksrenn til KHUS i år, men vi har brukt totalt 16 renn som utgangspunkt for 
uttaket og har hatt representasjon fra både LK, samt Vestfold og Telemark i uttakskomite.  
8 løpere, 2 ledere og en haug med foreldre setter kursen for Oslo til helgen.  

Alpint:  
Lifjell KM – ekstremt få deltakere, men fikk kåret kretsmestere 
Gaustablikk i helga med kretsmesterskap i super-G , superkombinasjon og et vanlig kretsrenn i 
slalom. Ca 50 utøvere.  
Kun 1 utøver til HL 
Kun 1 utøver til Telenor landsfinale 
 
Rjukan Alpinklubb ønsker å søke Arrangør av Telenor Hovedlandsrenn (U16) eller Telenor Landsfinale 
(U14) på Gaustablikk i 2025. Søknadsfrist for sesongen 2024-25 er innen vårmøtet 2023.  
VTSK stiller seg positive til at klubben søker nasjonalt arrangement for sesongen 2024/25.  
Innspill fra styret – Prøve å få med Tinn kommune på laget 
Rjukan Alpinklubb undersøker samarbeid med Skarphedin, Seljord og Skien Alpinklubb i forbindelse 
med arrangementet.  
 
Telemark: 
Fremdeles utfordringer i Skarphedin i forbindelse med kostnadskutt i alpinanlegget. 
Haagen oppfordrer Skarphedin til å ta kontakt med skiklubbutvikler for 
inspirasjon/motivasjon/utvikling. 
Haagen jobber med å få Skarphedin til å arrangere renn  
Verdenscup ble arrangert på Ål i midten av februar 
 

  

Orientering fra styret 
Post 3-midler: Informasjon om fordeling av post 3-midler. Det er avholdt avstemming blant kretsene 
v/kretsledere og etter simpelt flertall ble alternativ 2 vedtatt. VTSKs innstilling på alternativ 3 ble 
nedstemt 5 mot 8 stemmer for alternativ 2 som er en deling av post 3 midler mellom 
rekrutteringsavdelingen i NSF og den enkelte krets. 
 

 

 

 



Orientering fra administrasjon 
Skiklubbutvikler: 
Vært en del rundt. Hovedsak inspirasjonskvelder og grasrottrenerkurs.  
Noen anleggsbesøk.  
Prøver å selge seg inn. Begynner et prosjekt mot foreldre. Gratis teknikkurs (skate). Fin anledning til å 
snakke til foreldre om engasjement i klubb osv.  
Startet gruppe for rennledere og TD’er  
Har et sideprosjekt rundt kursutvikling. NIF-samarbeid om kurs frem til man blir mer 
særidrettsfokusert 
 
Kretsting:  
Valgkomiteens arbeid. Adm.sjef skal ha møte med valgkomiteen onsdag 8.mars for statusrapport og 
videre fremdrift. 
  

Sak nr. 36, 2021-2023/VTSK – ÅRSREGNSKAP 2022 
Kort om saken: Årsregnskapet viser et overskudd på kr 195.155. TNV er avsluttet og utbetalt 
fordeling til klubber. Eiendeler kostnadsført og fjernet fra balansen. Jobbe med å få ned 
kundefordringer  
Administrasjon:  120.210 
Alpint:    -59.060 
Hopp/kombinert: -55.340 
Langrenn:   -88.944 
Grenland Ski:   -84.012 
Nordre Vestfold:  84.250 
Kretslag VTSK:   -24.854 
Telemark:   -16.138 

20-20106 Andre kostnader med avvik på kr 306.562 skyldes kostnadsføring av smørevogn ca 
160.000,- advokatregning ca 77.000,- kjøp av skisprellutstyr 25.000,- og medaljer fra Strømnes for ca 
16.000,- som de største kostnadsdriverne. Ca 280.000,- 

Overskudd Grenland Ski, men merk at det var budsjettert trenerhonorarer i 2022 for 100.000,- men 
kun kostnadsført 4.500,- 

 

Vedtak: Sendes ut for elektronisk signering i etterkant av møtet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak nr. 37, 2021-2023/VTSK – BUDSJETT 2023 
Kort om saken: Budsjettert med et underskudd på kr 22.900,- grunnet Grenland Ski som har 
budsjettert med kr 23.000,- i underskudd. Underskuddet skyldes antakelser om lavere antall 
deltakere i teamet som gir lavere inntekter i form av klubbavgift og deltakeravgift. Også noe 
reduksjon i sponsorinntekter.  

Administrasjon:  200 
Alpint:    260 
Hopp/kombinert: 0  
Langrenn:   -200 
Grenland Ski:   -23.000 
Telemark:   -160 

 

Vedtak: Sendes ut for elektronisk signering i etterkant av møtet. 

 

Sak nr. 38, 2021-2023/VTSK – STIMULERINGSFONDET 
Kort om saken: Potensielt Kr 142.600,- til utbetaling fordelt på 10 klubber (kun 7 rapporter mottatt). 
Avsatt kr 166.448. Forslag om at resterende midler settes av til skiklubbutvikler (det er tatt høyde for 
dette i budsjettforslag) 

Vedtak: Resterende midler i Stimuleringsfondet etter utbetaling overføres prosjekt skiklubbutvikler 

 

Sak nr. 39, 2021-2023/VTSK – KRETSTING 2023 
Kort om saken: Det nærmer seg Kretsting, og en del ting må på plass. Årsberetning pr gren samt 
administrasjon bør på plass før påske. Frist for innkalling er én -1- måned før Tinget. Forslag skal 
være inne senest 2 uker før Tinget.  Fullstendig saksliste og andre nødvendige saksdokumenter må 
være gjort tilgjengelig senest 1 uke før Tinget.  
 
NIFs med ny lovnorm. Adm.sjef går gjennom med Lisbeth Danielsen fra Idrettskretsen.  

Adm.sjef booker Skagerak Arena 10.mai 

 
Vedtak: Grenvis årsberetning sendes administrasjonen før påske 

 

Vedlegg i mail: 
- Årsregnskap VTSK 2022 til signering 
- Budsjettforslag VTSK 2023 til signering 
- NIFs lovnorm 

 

 

 

 



______________________     _________________________  
Johnny Mortensen (styreleder)     Hanne Bakke Arvesen  

 

 

______________________     _________________________ 
Aud Torild Stensrød      Dag Nielsen 

 

 

_______________________     __________________________ 
Christian Berg       Bjørnar Pettersen 

 

 

_______________________     __________________________ 
John Haagen Gjems      Pia Groven-Robertsen 

 

 

______________________       
Christopher Fevang (adm.sjef) 


